
 

 

 

ki je bila 27.05.2024 ob 15. uri Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, Ameriška ulica 8, 

Ljubljana. 

 

PRISOTNI: Franjo Bobinac, Miran Kos, Katja Koren Miklavec, Enzo Smrekar, Miroslav Cerar, Darja 

Gabrovšek Polajnar, Zoran Kačičnik, Jernej Kovačič, Andraž Lipolt, Pavel Marđonović, Miran Müllner, Tadej 

Peranovič, Vojka Ravbar, Matjaž Rakovec (do 15:56), Stane Rozman, Raša Sraka Vukovič, Boštjan Tušar. 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Dejan Crnek, Fiona Johnson, Borut Knavs, Damijan Lazar, Andrej Ribič. 

PRISOTNI PREKO MICROSOFT TEAMS: Metod Ropret, Jošt Dolničar, Stanko Glažar, Matjaž Rakovec 

(od 15:56). 

Ostali prisotni: Luka Steiner (Komisija za pravne zadeve in organiziranost), Primož Marinko (Nadzorni 

odbor), Jože Zidar (STA), Tomaž Jontes, Blaž Perko, Matic Švab, Sonja Mis, Taja Škorc, Peter Dokl, Samo 

Košir, Rok Osojnik, Bojana Okorn Počivavšek (strokovna služba OKS-ZŠZ). 

 

Uvodoma je F. Bobinac pozdravil člane IO OKS-ZŠZ in goste, tudi tiste, ki so sejo spremljali na daljavo. 

Povedal je, da je ključna tema tokratne seje priprava na skupščino in tudi informacija o poslovnem poročilu. 

Nadalje je povedal, da seja poteka tudi v hibridni obliki ter nato ugotovil sklepčnost in pričel z vodenjem 

seje. 

 

AD1/ Potrditev dnevnega reda 

 

F. Bobinac je predlagal v potrditev z vabilom poslan predlog dnevnega reda 12. seje IO OKS-ZŠZ, ki je bil 

sprejet in je sledeč: 

1. Potrditev dnevnega reda seje 

2. Potrditev zapisnika z 11. redne seje 

 

NASLOVNIK KRAJ, DATUM 

članom 

IO OKS-ZŠZ 

 

 

 

 

Ljubljana, 30.05.2024 

ZADEVA 

ZAPISNIK z 12. redne seje IO OKS-ZŠZ 
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3. Poročilo o aktivnostih: 

a. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 

b. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 

c. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 

d. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 

e. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

4. Članarina za leto 2024 

5. Gradiva za 53. redno Skupščino OKS-ZŠZ 

a. Zapisnik z 52. seje Skupščine OKS-ZŠZ 

b. Članstvo OKS-ZŠZ 

c. Poročila OKS-ZŠZ za leto 2023 

-Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2023 

d. Pravila OKS-ZŠZ 

e. Trajnostna strategija OKS-ZŠZ 

6. Certifikat »Športu prijazno podjetje« 

7. Interni pravilniki strokovne službe 

8. Razno 

 

Sklep, ki je bil soglasno sprejet: 

209-12/2024 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje predlog dnevnega reda 12. redne seje 

IO OKS-ZŠZ. 

 

AD2/ Potrditev zapisnika z 11. redne seje IO OKS-ZŠZ 

 

F. Bobinac je predal besedo T. Jontesu, ki je povedal, da je bil osnutek zapisnika 11. redne seje IO OKS-

ZŠZ, ki je bila 07.05.2024, predhodno poslan članom. Na osnutek sta prispeli pripombi Vojke Ravbar in 

Katje Koren Miklavec, ki sta bili upoštevani. 

Vsi do sedaj sprejeti sklepi so bili realizirani z izjemo sklepa št. 55-2/2023, ki je vezan na Pravilnik o 

priznanjih in nagradah OKS-ZŠZ, ki je v procesu prenove. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

210-12/2024 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 11. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

 

AD3/ Poročilo o aktivnostih med obema rednima sejama 

 

F. Bobinac je povedal, da so člani poročila po področjih prejeli kot gradivo za sejo. Prosil je za kratko 

poročanje zgolj o morebitnih dopolnitvah poročil. Prav tako so bili poročevalci na voljo za odgovore na 

morebitna vprašanja. 

 

A. Poročilo o aktivnostih med obema rednima sejama 
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F. Bobinac je predstavil ključne točke povzetka pregleda aktivnosti: 

- konstruktiven obisk Češkega OK, ki so predstavili delovanje Češke TV, 

- sestanki na temo promocije Slovenije vezano na povezavo gospodarstvo, turizem in šport, 

- srečanje s predsednikom Svetovne kanu zveze v Tacnu, 

- predstavitev olimpijske kolekcije v BTC, 

- seja Kluba sponzorjev, kjer se je predstavila olimpijska kampanja in aktivacije sponzorjev. 

Po predsednikovem poročilu, se je Tomaž Jontes priglasil k besedi. Člane je seznanil, da je F. Bobinac 

prejel osebno vabilo s strani predsednika MOK, Thomasa Bacha, da se kot polnopravni član pridruži 

Komisiji za trženje in komercialna partnerstva, ki deluje znotraj Mednarodnega olimpijskega komiteja. V 

okviru te komisije deluje tudi Delovna skupina NOC Commercial Expert Group, v katero je bil znotraj 

omenjene komisije osebno povabljen in namerava sodelovanje potrditi. Povedal je, da je povabilo lepo 

priznanje zanj in za OKS-ZŠZ. Gre za informacijo IO OKS-ZŠZ.  

F. Bobinac je ocenil, da je to sodelovanju dobro za vse, z vidika ugleda, možnosti sodelovanja. Izrazil je 

veselje, da so tudi zveze aktivne v mednarodnem prostoru. 

Seznanitveni sklep: 

211-12/2024 IO OKS-ZŠZ se seznanja, da je Franjo Bobinac imenovan za člana Komisije 

za trženje in komercialna partnerstva pri MOK. Znotraj te komisije bo deloval 

tudi v delovni skupini NOC Commercial Expert Group za obdobje 2024-2028. 

 

B. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 

 

F. Bobinac je povedal, da je bilo poročilo SSVŠ dano v gradivu.  

V nadaljevanju je T. Jontes predstavil ažuriran seznam športnikov kandidatov za nastop na OI Pariz 2024. 

Na dan seje je potrjenih 63 kvot s seznama 131 kvot. 

 

Sprejet je bil seznanitveni sklep: 

212-12/2024 IO OKS-ZŠZ se seznanja s športniki kandidati za nastop na OI Pariz 2024. 

 

C. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 

 

Poročilo SSVŠ je bilo poslano kot gradivo vsem članom. M. Kos je na kratko predstavil bistvene poudarke: 

predvsem vsebine in usklajevanja za pripravo NPŠ 2024-2033. Sproti se bo spremljalo prispele pripombe, 

tudi na področje infrastrukture. Vprašanj ni bilo. 

F. Bobinac je izpostavil vse nedavne odlične uspehe športnikov, sledil je aplavz. 
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D. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 

 

Poročilo OŠOV je bilo poslano predhodno vsem članom. K. Koren Miklavec je predstavila delo odbora med 

obema sejama. Poudarila je, da je pripravljena spletna platforma za športnike, na enem mestu so zbrane 

vse informacije. Pripravljajo se posebni moduli, kjer bo vsak športnik glede na kategorijo dobil vse potrebne 

informacije. Vprašanj ni bilo. 

 

E. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

 

Poročilo OGF je bilo predhodno poslano vsem članom. E. Smrekar je podal kratko poročilo, dejavnosti se 

odvijajo predvsem vezano na OI Pariz. Vprašanj ni bilo. 

F.Bobinac je nadaljeval, da je pred dnevi dobil prijazno pismo V. Ravbar, ki ga je informirala, da odhaja v 

pokoj s 1.7.2024. Predlog predsedstva je, da V. Ravbar nadaljuje z delom  tako znotraj IO OKS-ZŠZ kot 

tudi kot članica Komisije za mednarodne zadeve. Zahvalil se ji je, ker je vrhunsko delala kot predstavnica 

sponzorja. 

V. Ravbar se je zahvalila za zaupanje. Povedala je, da je pripravljena sodelovati, kolikor bo v njeni moči, še 

naprej. 

 

Nato je bil tudi soglasno sprejet naslednji sklep: 

213-12/2024 IO OKS-ZŠZ se seznanja z vsemi aktivnostmi med obema sejama, ki so bile 

posredovane v poročilih in predstavljene na seji. 

 

AD4/ Članarina za leto 2024 

 

F.Bobinac je predal besedo L. Steinerju, predsedniku Komisije za pravne zadeve in organiziranost, ki je 

predstavil predlog zadevne komisije, in sicer da višina članarine za leto 2024 ostaja enaka kot je bila za leto 

2023 in odraža ponderje v skupščini, kot je navedeno v Pravilih OKS-ZŠZ. 

Z. Kačičnik je opozoril, da GAISF ne obstaja več, predlagal je, da se redakcijsko uporabi še kratico 

združenja AIMS. 

L. Steiner je potrdil predlog. 

 

Nato je bil tudi soglasno sprejet naslednji sklep: 

214-12/2024 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje predlog višine članarine za leto 2024, kot 

sledi: 

-nacionalne panožne športne zveze olimpijskih športov 300 EUR 

-nacionalne panožne športne zveze športov, ki jih MOK priznava, a te 

športne panoge niso vključene v program OI 150 EUR 



5 

 
 

-nacionalne panožne športne zveze ne olimpijskih športov, ki so včlanjene v 

AIMS 150 EUR 

-lokalne športne zveze 90 EUR 

-športne zveze in združenja (ostale članice) 90 EUR 

 

AD5/ Gradiva za 53. redno Skupščino OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je povedal, da je 53. seja Skupščine OKS-ZŠZ sklicana za sredo, 12. junija 2024 ob 15. uri v 

Kongresni dvorani Kristalne palače, Ljubljana. Na seji se je obravnavalo gradivo za to sejo. 

 

A. Zapisnik z 52. seje Skupščine OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je povedal, da sta zapisnik 52. seje Skupščine, ki je bila 30.8.2023 v Celju, pregledala in potrdila 

oba overovatelja, Raša Sraka Vukovič in Robert Perc. Dan je v potrditev kot gradivo za sejo skupščine. 

 

B. Članstvo OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je predal besedo L. Steinerju, ki je predstavil predlog Komisije za pravne zadeve in 

organiziranost. 

L. Steiner je povedal, da je komisija celovito odločala o več zadevah. Po daljši razpravi so sklenili, da je 

dejstvo, da novela pravil OKS-ZŠZ predvideva bolj natančno določitev kriterijev za članstvo. Posledično je 

bil sprejet sklep, da bo komisija o treh vlogah odločala, takoj, ko bo skupščina odločala o uveljavitvi novih 

pravil, komisija pa bo odločala skladno s takrat veljavnimi kriteriji.  

Sprejet je bil seznanitveni sklep: 

215-12/2024 IO OKS-ZŠZ se seznanja, da bo Komisija za pravne zadeve in organiziranost 

zaradi dejstva, ker je v postopku sprejem novele Pravil OKS-ZŠZ, o vlogah 

Sokolske zveze Slovenije, Športne zveze Občine Ormož in Unije amaterskih 

in delavskih športov Slovenije za članstvo v OKS-ZŠZ odločala takoj po 

sprejemu novele Pravil OKS-ZŠZ na Skupščini OKS-ZŠZ. 

 

L. Steiner je povedal, da je bil sprejet tudi sklep o prenehanju članstva v OKS-ZŠZ za dve zvezi. 

IO OKS-ZŠZ je sprejel sledeči sklep: 

216-12/2024 IO OKS-ZŠZ predlaga Skupščini OKS-ZŠZ, da Kettleball šport zvezi Slovenije 

in Zvezi za hitrostno rolanje Slovenije preneha članstvo v OKS-ZŠZ zaradi 

prenehanja delovanja. 
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L. Steiner je povedal, da se je komisija dodatno seznanila tudi s predlogom za novega delegata na skupščini 

OKS-ZŠZ. 

 

Sprejet je bil sledeči sklep: 

217-12/2024 IO OKS-ZŠZ predlaga Skupščini OKS-ZŠZ glede zamenjave predstavnice v 

Skupščini OKS-ZŠZ: 

Konjeniška zveza Slovenije namesto svoje sedanje predstavnice, ge. Polone 

Rifelj predlaga njeno zamenjavo s predsednico te zveze, go. Tatjano Vele. 

 

C. Poročila OKS-ZŠZ za leto 2023 

 

F.Bobinac je predal besedo T. Jontesu, ki je predstavil vsebinski del poročila. Izpostavil je delo na področju 

prostovoljstva v športu in na področju zamejskega športa. Na področju prostovoljstva v športu je izpostavil 

dejavnosti, ki so bile izvedene v zadnjem obdobju (imenovanje komisije za prostovoljstvo, včlanitev v 

Slovensko filantropijo, aktiva udeležba na mednarodnem dnevu prostovoljstva), hkrati pa dodal, da je v 

načrtu tudi vzpostavitev nacionalne baze prostovoljcev v športu, orodja za lažje upravljanje s prostovoljci 

ter priprave priročnika za ravnanje s prostovoljci ter vzporedno s tem tudi usposabljanja za bodoče mentorje 

prostovoljstva v športu. Poudaril je tudi, da je OKS-ZŠZ Fundaciji za šport podal vsebinske predloge za 

sofinanciranje različnih programov na področju prostovoljstva v športu. 

M. Švab je nato izčrpno predstavil finančni del poročila. 

F.Bobinac je povedal, da je potrebno dobro uravnotežiti komponenti varčnost in kvalitetno. Pozval je 

prisotne k razpravi. 

F. Bobinac je dodal, da je bilo leto zahtevno, predvsem zaradi organizacije OFEM v Mariboru. Zahvalil se 

je celotni ekipi, podpredsednikom in članom IO OKS-ZŠZ. 

V. Ravbar je pohvalila delo, predvsem pozitiven rezultat. OKS-ZŠZ nikoli ne sme priti v negativne številke, 

tudi s tem se ohranja ugled OKS-a, ekipe in podpornikov. Povedala je, da si želi, da bi tako bilo tako tudi v 

bodoče. Podprla je, da naj se tudi v prihodnje upošteva varčnost in kvaliteta. 

P. Marđonovića je zanimalo, kakšno je stanje v zadevi BŠP. 

F.Bobinac je odgovoril, da obstajajo tri različna vrednotenja – Elektronček, MO Ljubljana in Ministrstva za 

kulturo. Slednje ima zaradi neprimerljivih zadev drugo oceno. Predviden je sestanek na Ministrstvu za 

kulturo, kjer bo po vsej verjetnosti govora tudi o tem. Formalno je problem, da je velika razlika v vrednosti 

pri vrednotenjih. Povedal je, da je za OKS-ZŠZ ta naložba mrtev kapital.  

P. Marinko je zaključil, da na predstavljeno nima komentarjev. Nadzorni odbor se bo sestal pred sklicano 

skupščino. 

F.Bobinac je povedal, da je ekipa na OKS-ZŠZ nadzornemu odboru vedno na razpolago za pojasnila. 
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Soglasno je bil sprejet sledeči sklep: 

218-12/2024 IO OKS-ZŠZ potrjuje Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2023. 

 

D. Pravila OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je povabil k besedi L. Steinerja, predsednika Komisije za pravne zadeve in organiziranost. Najprej 

se je zahvalil za zaupanje. Povedal, je, da ima OKS-ZŠZ kot društvo določeno specifiko. Predlog, na 

katerem se je delalo več mesecev, je pripravljen tako, da zasleduje cilja pravočasnost (izven turbulentnih 

obdobij) in združevalnost. To se odraža predvsem v tem, da predlog sledi pravni sistematiki, smernicam 

Olimpijske listine in drugim aktom ter priporočilom MOK-a.  

Prisotne je obvestil, da sočasno poteka seja Komisije za pravne zadeve in organiziranost, kjer se bolj 

natančno konkretizira postopek v primeru spora za članstvo, spremembe vezane na položaj športnikov in 

športnic, spremembe, ki se nanašajo na proces predlaganja komisij in delovnih teles (op. do zaključka seje 

je komisija predlog soglasno podprla). 

Proces sprejemanja je večstopenjski. Zahvalil se je vsem za prispevke. Akt je osnovan pravno-strokovno, 

z utemeljevanjem razlogov v smeri konstruktivnega dialoga.  

Nato je predstavil najbolj bistvene poudarke in tisto, kar je bilo novo glede na prejeta gradiva s strani članov. 

P. Marđonović je vprašal, kaj to pomeni, da se preprečuje dvojno članstvo? 

L. Steiner mu je odgovoril, da je lahko ena organizacija članica športne zveze in članica ene interesne 

skupine, preko obeh lahko glasuje. Še vedno se ni uspelo zajeziti vseh primerov. Ampak generalna smer 

je, da en član v organizaciji glasuje enkrat. 

F.Bobinac je povedal, da je dokument pripravljen učinkovito in pregledno ne glede na široko tematiko. Odprl 

je razpravo. 

P. Marđonovića je zanimalo, ali je dana možnost spremljanja on-line seje v primeru poškodbe in bolezni 

delegata. Ali je to sploh smiselno. Izpostavil je vprašanje, kako se bo to pregledovalo. Predlagal je, ali, da 

je možnost ali, da je ni. Ne bi temeljil na zaupanju. 

V. Ravbar je povedala, da bi bilo potrebno v tem primeru temeljiti na zaupanju.  

Z. Kačičnik je povedal, da so bolezni oz. izredne okoliščine mišljene predvsem okoliščine predsedstva oz. 

oseb, ki so nujni za vodenje skupščine. 

L. Steiner se je s povedanim strinjal. 

S. Rozman je pohvalil gradiva, predvsem, ker so navedeni novi in stari členi ter njuna primerjava. Pohvalil 

je predlog uvedbe Komisije za integriteto, ki opravlja funkcijo Volilne komisije. Člani te komisije ne smejo 

kandidirati za ostale komisije. V razmislek. 

L. Steiner je povedal, da je bila Volilna komisija sedaj ustanovljena le za izvedbo pred volitev, kar bi sedaj, 

zaradi uvedbe možnosti neposrednega sodelovanja članov na skupščini, odpadlo. Komisija za integriteto bi 

imela širše pristojnosti, tudi volilna opravila za skupščino. 

E. Smrekar je predlagal, da naj ima Komisija za integriteto pravilnik, ki določa primere, kaj se zgodi ko 

postaneš podpredsednik, predsednik. Ta komisija bi se tako ukvarjala tudi s konfliktom interesov. V bodoče 
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bi morala Komisija za integriteto razmisliti o higieni, ki bi jih vsi kandidati dobili v pregled in se s podpisom 

strinjali. 

Z. Kačičnik je povedal, da je imela Volilna komisija veliko dela s predhodnimi volitvami, kjer so se volili 

delegati. Poleg tega je skrbela za samo tehnično izvedbo volitev. Sedaj je dan predlog za elektronsko 

glasovanje, kar pomeni, da bo operativnih nalog bistveno manj. Zato so bili mnenja, da se Volilna komisija 

lahko ukine in bo toliko bolj pomembna Komisija za integriteto. 

L. Steiner je pojasnil, da je kandidatura v Komisiji za integriteto izključujoča s članstvom, je ekskluzivna. V 

njej so lahko člani vsi, ki niso člani skupščine. Lahko se to reši z določbo, da izvolimo, poleg rednih članov, 

določeno število nadomestnih članov, kar je praksa v takih situacijah. 

B. Perko je pojasnil, da Komisija za integriteto predvideva člane, ki niso člani skupščine, bil bi neodvisni in 

nepovezan, ki bi opravljal to nalogo. 

M. Müllner se je zahvalil za pojasnilo in pripravo dokumentov. Povedal je, da so mu nekatere spremembe 

všeč, nekatere ne. Predlagal je, da se v 3. členu ohrani himno. Opozoril je, da prejudiciramo, kot da imamo 

člana MOK. Predlagal je, da se ga doda, ko bo le-ta izvoljen. Nadalje je omenil 13. člen, pogoji za članstvo: 

zamejske športne organizacije so sestavljene iz članov, ki niso člani OKS-ZŠZ. Tudi oni delajo v drugih 

državah. Povedal je, da se najbrž pri fizičnih osebah ne preverja, ali imajo poravnane obveznosti do države. 

Glede sporov z drugo članico je dal primer preteklega spora Twirling in Mažoretne zveze Slovenije. 

Predlagal je, da vse zveze, ki imajo klube, ki tekmujejo, da so lahko v organizaciji OKS-ZŠZ. Opozoril je, 

da so člani skupščine lahko samo olimpijski športniki, ne pa drugi športniki. Se strinja z večjo veljavo 

športnikov, toda ne na račun lokalnih športnih zvez. Predlagal, da se zato športnike olimpijce vključi v kvoto 

51% in se jih vključi k športnim zvezam olimpijskih športov. Glede 55. člena je povedal, da kot zveza sami 

predsednika ne morejo predlagati. Tudi znanje angleščine se mu ni zdi, da je nujno obvezno, saj moramo 

biti ponosni na naš jezik. Slovenski jezik je na konec koncu uradni jezik EU.  

F. Bobinac je pozdravil široko razpravo in povedal, da so možnosti popravkov oziroma sprememb, želi si, 

da je razprave čim več. 

Povedal je, da se sam osebno ne strinja, da se v kvorum 51% uvrsti tudi športnike, saj ima OKS-ZŠZ res 

dano spodnjo mejo obveznih 51%. Veliko svetovnih olimpijskih komitejev ima 100%-80%-75%-60% 

olimpijskih športov. Glede na to, da je OKS-ZŠZ na spodnji meji, je menil, da ni smiselno v ta kvorum vključiti 

tudi športnike. Povedal je tudi, da je potrebno športnim zvezam, ki so MOK priznane, dati težo, s ciljem, da 

se razvijejo, ker obstaja možnost, da bo njihova panoga na sporedu na enih od prihodnjih olimpijskih iger. 

Zato je predlagal, da se več % da le-tem. Nekoliko manj, saj so izračuni narejeni pretanjeno. Nadalje je 

ocenil, da so ponderji uravnoteženi. 

F. Bobinac je povedal, da je pri predsedniku pogoje glede znanja tujih jezikov predlagala Komisija za pravne 

zadeve in organiziranost. Predlog je bil utemeljen s tem, da gre za uradna jezika MOK-a. Dodal je primer, 

da na sedežu MOK v Lozani ni prevajanja in pričakujejo, da lahko komuniciraš. 

E. Smrekar je povedal, da je OKS-ZŠZ glede na rastoče prihodke podjetje, kjer zakon določa glede 

izobrazbe, nekaznovanosti, integritete. Menil je, da se nič pretirano drastičnega ne predlaga. Menil je, da 
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gre za minimum, da se ga sploh lahko ocenjuje, da oseba spozna ustroj delovanja športa. Sam osebno bi 

dal v pogoj kriterij, da si moral delovati v IO OKS-ZŠZ. 

F. Bobinac je predlagal, da se na podlagi razprave IO-ja naredijo zaključki, kaj se bo upoštevalo v novih 

pravilih in kaj ne. 

M. Kos je nadaljeval, da lokalne športne zveze izgubijo 0,2% ne na račun športnikov in olimpijcev, ampak 

želje in cilja, da se poveča kvota s strani MOK-a priznanih zvezam. In zaradi odstranitve anomalije v zvezi 

s športnimi društvi in zvezami, ki so bile razvrščene na nepravi način. To dejstvo mu sicer ni všeč. Povedal 

je, da je pozitivno dejstvo, da se uvaja članstvo v skupščini vsem, kar je dobro tako za lokalne športne zveze 

kot tudi za zamejske organizacije, zgodovinsko.  

R. Sraka Vukovič je pohvalila pripravo, tudi hitro odzivnost na komentarje in predloge z njene strani. 

Povedala je, da mora biti v prihodnje opravljena poglobljena razprava na Komisiji za športnike. Rekla je, da 

bo osebno predlog podprla, ker se vidi napredek. 

F. Bobinac ji je odgovoril, da ji je vedno na razpolago strokovna služba. 

P. Marđonović je povedal, da bo predlog podprl. Menil je, da je potrebno dvigniti glasove olimpijskim 

športom napram vseh ostalih športov kot priporoča MOK. Zanimala ga je uporaba OKS-ZŠZ in kdaj samo 

OKS. Pravi, da funkcionalno OKS-ZŠZ nima funkcije, ne spremeni vloge zvez znotraj OKS. Predlagal je, 

da se ZŠZ umakne. 

K. Koren Miklavec je povedala, da je OKS pogovorno, v osnovi se uporablja kratica OKS-ZŠZ. 

E. Smrekar je pojasnil, da sta bili v preteklosti dve organizaciji, ki sta se združili. 

M. Müllner je povedal, da se lahko po zakonu uporablja tudi kratica OKS. 

 

L. Steiner je povzel razpravo: imamo dober konstruktiven dialog, glede OKS-ZŠZ se trudimo biti inkluzivni, 

saj nenazadnje drugi del kratice predstavlja pomemben del članstva, komisija bo do skupščine spremljala 

pripombe, ideja je, da se gre na skupščino enotni, ker se ni nič takega spremenilo, da ne bi bili enotni. 

Poudaril je, da je OKS-ZŠZ na skrajnem robu z vidika MOK listine glede deleža olimpijskih športnih zvez. 

Uvrščanje športnikov v kvorum 51% po MOK pravilih ni mogoč. Brez skladnosti s pravili MOK-a pa OKS-

ZŠZ v trenutni obliki in sistemski zasnovi ne more niti delovati niti obstajati. Ta status je nujno potreben 

zaradi financiranja, a je treba biti previden. Izdelati je potrebno kulturo uporabe prava in ne zlorabe. Pri 

lokalnih zvezah: vseh glasov bo po novem 195, sedaj 118, kar je neposreden učinek uvedbe možnosti 

neposrednega sodelovanja na skupščini. Uvaja se 20 regijskih pisarn (sedaj 15) s čimer se odpirajo vrata 

regionalizaciji delovanja ZŠZ-ja. 

Z. Kačičnik je povedal, da je v praksi nemogoče pripraviti predlog, ki bi bil vsem všeč. Menil pa je, da so z 

analitičnim delom in poslušanjem ljudi, ki delajo na terenu pripravili predlog, ki je sprejemljiv za vse skupine, 

ki delujejo znotraj OKS. Glede sporov med članicam je podal mnenje, da OKS-ZŠZ ne bo vzdrževal stvari, 

ki so v sporu. Naj naprej stvari razčistijo, potem lahko vstopijo. 

E. Smrekar je podal primer, da v kolikor se ista zveza razcepi, v tem primeru FIS ne sprejme nobenega, 

noben nima glasa. 
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F. Bobinac je povedal, da je popolnoma enak predsednik vseh zvez članic OKS-ZŠZ, tudi predsedstvo mora 

gledati celoto slovenskega športa, kar je dobro za vse. 

Po odmoru so bili sprejeti sledeči zaključki. 

F. Bobinac je povedal, da je torek, 28.5.2024 rok za pošiljanje gradiv za skupščino. Na podlagi razprave se 

je oblikovala zadnja verzija gradiva za skupščino. 

L. Steiner se je zahvalil za dialog in razpravo na seji. Dogovorjeno je bilo, da se bodo predstavniki zadevne 

komisije udeležili sestanka Komisije športnikov in Kluba slovenskih olimpijcev. 

Zaključil je sledeče: 

- izredne osebne okoliščine glede neudeležbe na skupščini se zožijo, jasno se poudari, da to velja le za 

ekipo sklicatelja; 

- Komisija za integriteto: člen se preoblikuje, da član te komisije ne sme biti član nobenega drugega organa 

oziroma komisije. Če postane kandidat za ta organ, mu mandat avtomatsko preneha, kar se bo reševalo z 

uvedbo nadomestnih članov, ki bi v takem primeru zapolnili to pozicijo; 

- Ohrani se himno; 

- Član MOK v IO OKS-ZŠZ: tu se prenaša določba Olimpijske listine, zapis je pogojen, če bo član MOK-a 

iz Slovenije, bo to podlaga, da postane član IO; 

- Članstvo OKS-ZŠZ – v kolikor se zgodi spor med zvezami, se o sporu obvesti Komisijo za pravne zadeve 

in organiziranost in Komisijo za integriteto, ki pripravita poročilo za IO OKS-ZŠZ, le-ta na podlagi poročil in 

razprave odloča o konfliktu. 

Prosil je M. Cerarja za nekaj besed, misli najizkušenejšega izmed prisotnih. 

M. Cerar je povedal, da se je udeležil obiskov pri nošenju Slovenske bakle s sloganom Uživajmo olimpijske 

sanje! Po različnim občinah. Izpostavil je, da slogan enotnosti velja za vse športnike in športnice. Vsi športi 

so po svoje pomembni. Vsi smo po duhu športniki in delujemo enotno, saj smo le zato lahko močnejši. 

 

Sledilo je glasovanje. Soglasno je bil sprejet sledeči sklep. 

219-12/2024 IO OKS-ZŠZ soglasno sprejme osnutek Pravil OKS-ZŠZ, ki je bil kot gradivo 

dan za sejo in predstavljen na seji z naslednjimi dopolnitvami: 

- Izredne osebne okoliščine veljajo le za ekipo sklicateljev; 

- Kandidat za člana Komisije za integriteto ne sme biti član nobenega 

drugega organa ali komisije OKS-ZŠZ. Če postane kandidat za ta 

organ, mu mandat avtomatsko preneha, kar se bo reševalo z uvedbo 

nadomestnih članov, ki bi v takem primeru zapolnili to pozicijo; 

- Himna se umesti v pravila; 

- Član MOK-a ostane zapisan kot član v IO OKS-ZŠZ 

- V kolikor pride do spora med zvezami, se o tem obvesti Komisijo za 

pravne zadeve in organiziranost in Komisijo za integriteto, ki 
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pripravita poročilo za IO OKS-ZŠZ, le-ta na podlagi poročil in 

razprave odloča o konfliktu. 

 

 

 

E. Trajnostna strategija OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je predal besedo Blažu Perku, ki je predstavil ključne poudarke trajnostne strategije OKS-ZŠZ 

za obdobje 2024-2030, ki ga je pripravila Komisija za trajnost v športu. Po sprejetju se bo pripravil akcijski 

načrt, kjer bodo navedeni ukrepi. Tega bo potrjeval IO OKS-ZŠZ. 

Nato je F. Bobinac povedal, da je omenjena tema visoko na agendi MOK. Nenazadnje ima MOK tudi 

posebno komisijo, ki se ukvarja s tem področjem. Trajnost se obravnava celovito, ne samo okoljevarstveno 

gledano, ampak tudi ESG princip v najširšem pomenu besede, torej tudi socialni vidik upravljanja. 

Pomembno je, da ima tudi OKS-ZŠZ komisijo za to področje in da je pripravila ta načrt. Strategije so dobre 

toliko, kot so dobre njihove uresničitve. Ključen je nadzor nad izvajanjem strategije in seveda tudi izvajanje 

akcijskega načrta. Menil je, da je element trajnosti nujen, ne samo potreben. Potrebna je letna evalvacija te 

strategije, je zaključil. Torej posebno poglavje v Letnem poročilu o uresničevanju tega načrta. 

Z. Kačičnik je povedal, da je običajno trajnost osredotočena na odnos do narave, tu pa gre za trajnost v 

smeri družbene odgovornosti do športnikov. Tu je potrebno biti pazljiv, da športniki ne bodo postali naši 

gladiatorji namesto naš ponos in vzor zdravega načina življenja in maksimalnega udejstvovanja na nekem 

področju. Menil je, da si v bodoče ta del zasluži večjo pozornost.  

F.Bobinac je dodal, naj se na letni ravni jemlje celovito pojmovanje trajnosti, to pomeni socialni vidik v 

najširšem pomenu besedI; to pomeni tudi vključenosti, odgovornosti in upravljanja v odnosu do vseh skupin 

deležnikov. 

K. Koren Miklavec je povedala, da bo trajnost del strategije OKS-ZŠZ, kjer bodo lahko zajeti tudi vsi ostali 

trajnostni vidiki, trajnost v najširšem pomenu besede. 

 

Nato je bil soglasno sprejet sledeči sklep. 

220-12/2024 IO OKS-ZŠZ potrjuje Trajnostno strategijo OKS-ZŠZ za obdobje 2024 – 2030. 

 

F.Bobinac je na koncu obravnavane točke št. 5 predlagal naslednji sklep, ki je bil soglasno sprejet: 

221-12/2024 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje gradivo za 53. sejo Skupščine OKS-ZŠZ, in 

sicer: 

-Zapisnik z 52. seje Skupščine OKS-ZŠZ; 

-Članstvo OKS-ZŠZ; 

-Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2023; 
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-Pravila OKS-ZŠZ s pripombami danimi na seji; 

-Trajnostna strategija OKS-ZŠZ. 

 

AD6/ Certifikat »Športu prijazno podjetje« 

 

F.Bobinac je predal besedo E.Smrekarju, ki je povedal, da so člani IO OKS-ZŠZ pregledali materiale, imeli 

nekaj pripomb. Ločiti je treba certificiranje, drugo je morebitni razpis za nagrado. Cela ideja temelji na tem, 

da damo podjetjem, ki vlagajo v šport priznanje in zahvalo, Drugim, ki ne vlagajo, pa vzpodbudo. Pri pripravi 

pravilnika je sodelovalo veliko strokovnjakov, ocenjuje, da je dobro pripravljen in predlaga, da se ga podpre. 

Ko bo OKS-ZŠZ imel nek kritični nabor podjetij, ki se bodo certificirali, bo sprejeta odločitev, ali uvedemo 

tudi letno nagrado.  

F. Bobinac je povedal, da je pravilnik dobro pripravljen, zahvalil se je celotni ekipi, tudi on je predlagal, da 

se ga sprejme. 

M. Švab je povedal, da so dodani popravki glede na komentarje z zadnje seje, dodatne točke podjetje 

pridobi za zaposlitev športnikov oz. njihovo štipendiranje. Ostaja odprta besedna zveza Mecen leta. 

M. Müllner je podprl predlog. Predlagal je, da se je smiselno obrniti na podjetja, ki se udeležujejo Športnih 

iger zaposlenih, da se prijavijo na razpis. 

 

Soglasno je bil sprejet sledeči sklep: 

222-12/2024 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje Pravilnik za pridobitev certifikata »Športu 

prijazno podjetje«. 

 

AD7/ Interni pravilniki strokovne službe 

 

F.Bobinac je predal besedo S. Koširju, ki je na kratko predstavil dopolnjen Pravilnik o delovni in poslovni 

uspešnosti zaposlenih na OKS-ZŠZ. Dodan je zgornji limit nagrad, pri delovni uspešnosti je zamejena s 

štirimi plačami, pri poslovni uspešnosti pa s 3 osnovnimi plačami. Skupaj sta zamejeni s šestimi plačami. 

Ta pravilnik velja tudi za OKS-Olimp d.o.o. 

F.Bobinac je povedal, da je bilo na zadnji seji smiselno umakniti predlog pravilnika, saj je bilo preveč 

neznank. Dodal je, da bo zgornja meja redko dosežena, izplačilo je vezano na proračun. Menil je, da je 

kontrolnih mehanizmom dovolj. 

 

Sprejet je bil sklep: 

223-12/2024 
 

IO OKS-ZŠZ sprejema Pravilnik o delovni in poslovni uspešnosti 

zaposlenih na OKS-ZŠZ. 

224-12/2024 IO OKS-ZŠZ na podlagi pete točke Akta o ustanovitvi družbe OKS-Olimp 

d.o.o. soglaša s Pravilnikom o delovni in poslovni uspešnosti zaposlenih 

na OKS-Olimp, d.o.o. 
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AD8/ Razno 

F.Bobinac je povedal, da je Delovna skupina za prenovo visokošolske zakonodaje, ki deluje v okviru 

Ministrstva za visoko šolstvo, znanost in inovacije iz predloga sprememb Zakona o visokem šolstvu (ZVIS) 

izločila predlog, da se gibalno-športno dejavnost (šport) vrne v kurikulum prvostopenjskih programov. 

Dogovorjeno je bilo, da se pošlje pismo, kjer se izrazi nezadovoljstvo, da se znotraj predvidenih sprememb 

ZVIS umesti področje športa na način, da se v prve letnike prve stopnje ponovno uvede gibalno športna 

dejavnost, kakor to predvideva tudi Resolucija o nacionalnem programu visokega šolstva 2030. 

Nadalje je F.Bobinac povedal, da je v javni obravnavi predlog NPŠ 2024-2033. Rok za oddajo pripomb je 

24.6.2024.  

F.Bobinac je napovedal naslednjo sejo IO OKS-ZŠZ, ki bo v ponedeljek, 8.7.2024 ob 15ih. Na seji se bo 

potrjevala reprezentanca na nastop na OI Pariz 2024, zato je prosil, da se člani seje zanesljivo udeležijo. 

T. Jontes je povabil na objavo kampanje OI Pariz, ki bo 4.6.2024 ob 11. uri v Centru Rog. 

Nadalje je člane IO OKS-ZŠZ seznanil z oglaševanjem tujega trgovca Hofer. OKS-ZŠZ je pred časom podal 

protest, da so v podjetju zlorabili ljudski slogan za pridobitno dejavnost, da jih zato pozivamo k takojšni 

prekinitvi uporabe tega. Pravno formalno so že leta 2019 na Uradi za intelektualno lastnino izpeljali celoten 

postopek, kjer so uporabo registrirali in to lahko uporabljajo. V pripravi je poziv k ugotovitvi ničnosti tega 

sklepa, ki ga bomo podali na Urad za intelektualno lastnin pri MGTŠ. Podali bomo pritožbo na Častno 

razsodišče pri Slovenski oglaševalski zbornici. Morebiti bomo podali prijavo tudi na Tržni inšpektorat. S 

strani resornega ministrstva za šport so enakega mnenja. 

 

Seja se je zaključila ob 17:55. 

 

 

 

Zapisala Bojana Okorn Počivavšek 

 

 

         Franjo Bobinac 

         predsednik OKS-ZŠZ 


